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جذب کل سرمایه گذاري در زمینه غیرصنعتي در کیش 118 درصد و در زمینه ي صنعتي 165 درصد و در زمینه ورود مصالح ساختماني 
این جزیره مرجاني با 156 درصد رش��د روبرو بوده اس��ت محمد علی محبی  رئیس هیات مدیره و مدیرعامل منطقه کیش با اعلام این 
مطلب به ماهنامه گفت: رشد ورود مصالح ساختماني با محوریت گردشگري بوده است و تمامي پروژه ها تا پایان سال به بهره برداري 
مي رسد. او تاکید دارد که در برخي پروژه ها به طور میانگین 40 ماه از برنامه عقب مانده بود. محبي مي گوید علل زیادي چون، رکود 
اقتصاد جهاني، تغییر دولت هاي هشتم و نهم، تغییر نگرش، کمبود نقدینگي و جابه جایي مدیران باعث عقب ماندن پروژه ها بوده است. وي 
در پاسخ به اين پرسش كه بانك و بيمه در جزيره كيش چه خدمات متمايزي نسبت به سرزمين اصلي ارائه مي دهد گفت: در كيش بهره ي 
وام هاي پرداختي بيش تر از سرزمين اصلي بود و امسال شرايط را نسبت به سرزمين اصلي يكسان ديديم. توسعه نظام بانكداري نوين در منطقه 
آزاد كيش در دستور كار قرار دارد و تعدادي از بانك هاي خصوصي مجوز گرفتند. توسعه ارتباطي بانك هاي بخش خصوصي با منطقه آزاد، 

ايجاد بورس طلا و جواهر كه مي تواند وزنه اي براي بانك خصوصي  در حوزه مالي و اعتباري باشد نيز در اين جزيره فعال مي شود.
وي تأكيد دارد كه با توجه هزينه بر بودن صنعت حمل و نقل هوايي، سازمان منطقه آزاد كيش از دولت نه طلب وام، نه پول، نه كمك هاي 

اداري دارد، بلكه تنها انتظار اين است كه دولت به سهولت اجراي قوانين پايبند باشد. 
محبي درباره نمايشگاه ايرشوي كيش كه به صورت دو سالانه از سال 2001 تاكنون برگزار شده است خاطرنشان كرد: نمايشگاه ايرشوي 
كيش درصدد معرفي ظرفيت هاي هوايي ايران است. نمايشگاه امسال در سه حوزه هواپيماي سبك، متوسط و فضايي برگزار خواهد شد. وي 
يادآور شد كه براي اولين بار همايش هوانوردي 1 روزه با محوريت صنايع هوايي وزارت دفاع با حضور چهره هاي علمي برگزار مي شود. 

مديرعامل سازمان منطقه آزاد كيش گفت: ضريب اشغال هتلها در نيمه اول امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل افزايش نشان می دهد 
كه اميدواريم در نيمه دوم سال با توجه به افزايش سفرها به جزيره كيش، اين ميزان افزايش يابد.

محبی افزود: توسعه مناطق تفريحی و گردشگری، پارک ای آبی و اماكن آبی در دستور كار سازمان قرار دارد كه بخشی از آن تا پايان نيمه 
اول سال آينده به بهره برداری می رسد.

وی در خصوص فعاليت برندهای تقلبی در كيش اظهار داشت: حدود سه ماه پيش جمع آوری برندهای تقلبی در دستور كار سازمان قرار 
گرفت كه با همكاری جامعه بازاريان كيش تا حدود زيادی موفق بود. محبی افزود: در اين راستا برنامه هايی برای ورود برندهای معروف به 

كيش طراحی شده است.                                                                                                                                     

مديرعامل منطقه آزاد کیش در گفت و گو با سفر از شتاب طرح های گردشگری خبر داد:

رشد گردشگری کیش


